
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 28. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1220

Vil ministeren redegøre for og uddybe den del af sit svar på MOF alm. del spm. 917, der

beskriver, at spildevandspåvirkningen i gennemsnit på vandmiljøet på landsplan skulle

være ca. 10 pct. af den samlede belastning fra kvælstof og redegøre for:

– Hvordan man er kommet frem til dette resultat?

– Hvordan man har indregnet ikke registrerede overløb fra rensningsanlæg?

– Hvilken påvirkning der er fra udledning af fosfor på vandmiljøet og hvor det stammer

fra?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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